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Mary Ann Gursli, avd. sjef voksne og familier 
Åse Merete Ternå, konst. avd.sjef administrasjon 
Kari Bjørneboe, bydelsoverlege 
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Følgende saker ble omfordelt på møtet: 
E-mail fra Dafinn Løyland ang. sak om barnehager full behovsdekning. 
Til BU-sak 70/07 – Status i arbeidet med rasismefri bydel 
 
Åpen halvtime 
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Sak 67 /07  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart ble godkjent med forslag til to nye saker på dagsorden:  

- Forslag fra BMK: Sak om Mulig barnehage i Stenborgvn./Høyenhallparken. Saken ble 
behandlet under sak 75/07. 

 
- Forslag fra OVK v/Ragnhild Jacobsen: Sak om vedtekter vedr. søknad om barnehageplass. 

Saken ble satt opp som ny sak 83/07. 
Leder Arnfinn Aabø (A) bemerket følgende til de to nye forslagene: Behandling av 
disse to sakene på dette BU-møtet anbefales ikke fordi sentrale organer/komiteer og 
BU-administrasjonene ikke har hatt anledning til å orientere seg og behandle sakene 
før møtet. Leder presiserte imidlertid at det likevel står BU fritt å velge å 
behandle/realitetsbehandle sakene, hvis et tilstrekkelig flertal i BU er enig i dette. 

 

 Sak 68 /07  Godkjenning av BU-protokoll 07.05.2007 
 
BU-protokoll 07.05.2007 ble godkjent. 
 
 

 Sak 69 /07  Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 04.06.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 11.06.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Omsorgskomite 11.06.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Oppvekstkomite 11.06.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Eldrerådet 11.06.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Råd for funksjonshemmede 12.06.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Ungdomsrådet 11.06.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Arbeidsmiljøutvalget 11.06.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Medbestemmelsesutvalget 11.06.2007 
Tore Janssen (SV) hadde spørsmål til pkt. 1 og 2 i sak 68/07. 
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 Sak 70 /07  Informasjon fra administrasjonen 
 
Bydelsdirektør, Tove Stien, orienterte om følgende:  

• MBU-sak 68/07 ang. Tore Janssens spørsmål til pkt. 1 og 2. 
• Stenging av paviljongbarnehagene i bydelene og alternative tilbud til barna. 

 
Konst. avd.sjef administrasjon, Åse Merete Ternå, orienterte om status i arbeidet med rasismefri bydel. 
 
 

 Sak 71 /07  Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 30.04.2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak til bydelsutvalget vedrørende rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 30.04.2007 tas til 
orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Sak til bydelsutvalget vedrørende rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 30.04.2007 tas til 
orientering. 
 
 

 Sak 72 /07  Sentrale budsjettjusteringer 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 55 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 13/07. 

2. Funksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn økes med 7,523 mill. kroner i henhold 
til byrådens sak 28/07. 

3. Funksjon 201 Førskole økes med 7,428 mill. kroner i henhold til byrådens sak 
27/07. 

4. Funksjon 201 Førskole økes med kr 765 000 i henhold til byrådens sak 26/07. 
5. Funksjon 281 Økonomisk sosialhjelp økes med kroner 95 000 i henhold til 

kommunaldirektørens sak 23/07.  
6. Funksjon 275 Introduksjonsordningen økes med 2,497 mill. kroner i henhold til 

kommunaldirektørens sak 21/07. 
7. Funksjon 234 Aktivisering og servicetjenester overfor eldre og funksjonshemmede 

økes med kr 241 000 og funksjon 190 Avsetninger økes med 1 mill. kroner i 
henhold til kommunaldirektørens sak 7/07. 

8. Funksjon 201 Førskole økes med kr 785 000 i henhold til byrådens sak 33/07. 
9. Funksjon 254 Kjernetjenester knyttet til pleie, hjelp til hjemmeboende økes med kr 

705 000 med mulig justering innenfor øvrige funksjonsområder etter faktisk 
forbruk med dekning i kommunaldirektørens sak 15/07. 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
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Vedtak 

1. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 55 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 13/07. 

2. Funksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn økes med 7,523 mill. kroner i henhold 
til byrådens sak 28/07. 

3. Funksjon 201 Førskole økes med 7,428 mill. kroner i henhold til byrådens sak 
27/07. 

4. Funksjon 201 Førskole økes med kr 765 000 i henhold til byrådens sak 26/07. 
5. Funksjon 281 Økonomisk sosialhjelp økes med kroner 95 000 i henhold til 

kommunaldirektørens sak 23/07.  
6. Funksjon 275 Introduksjonsordningen økes med 2,497 mill. kroner i henhold til 

kommunaldirektørens sak 21/07. 
7. Funksjon 234 Aktivisering og servicetjenester overfor eldre og funksjonshemmede 

økes med kr 241 000 og funksjon 190 Avsetninger økes med 1 mill. kroner i 
henhold til kommunaldirektørens sak 7/07. 

8. Funksjon 201 Førskole økes med kr 785 000 i henhold til byrådens sak 33/07. 
9. Funksjon 254 Kjernetjenester knyttet til pleie, hjelp til hjemmeboende økes med kr 

705 000 med mulig justering innenfor øvrige funksjonsområder etter faktisk 
forbruk med dekning i kommunaldirektørens sak 15/07. 

 
 

 Sak 73 /07  Tertialrapport og statistikk pr 30.04.2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tertialrapport for 1.tertial 2007 og statistikk pr 30.04.2007 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Tertialrapport for 1.tertial 2007 og statistikk pr 30.04.2007 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 
 

 Sak 74 /07  Budsjettsaldering Bydel Østensjø 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til etterretning. 
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 Sak 75 /07  Barnehager - full behovsdekning, status mai 2007 
 
Bydelsdirektør, Tove Stien, orienterte om friluftstilbudet. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Status barnehager – full behovsdekning, status mai 2007, tas til orientering. 
 
BMK hadde følende tilleggsforslag til vedtak:  
Bydelsutvalget merker seg at det fortsatt er knyttet usikkerhet til mulig barnehage i 
Steinborgveien/Høyenhallparken. Bydelsutvalget vil gå i mot bygging av barnehage 
Steinborgveien/Høyenhallparken som er benyttet friområde for nærmiljøet, og ber byrådet 
sørge for at området blir regulert til parkområde som er i samsvar med områdets faktisk bruk. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fra BMK. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Status barnehager – full behovsdekning, status mai 2007, tas til orientering. 
2. Bydelsutvalget merker seg at det fortsatt er knyttet usikkerhet til mulig barnehage i 

Steinborgveien/Høyenhallparken. Bydelsutvalget vil gå i mot bygging av barnehage 
Steinborgveien/Høyenhallparken som er benyttet friområde for nærmiljøet, og ber 
byrådet sørge for at området blir regulert til parkområde som er i samsvar med 
områdets faktisk bruk. 

 
 

 Sak 76 /07  Status brukervalg april 2007 og tilleggstjenester 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Redegjørelse for status brukervalg april 2007 tas til orientering.  
2. Bydel Østensjø tilbyr tilleggstjenester i form av storrengjøring og enklere 

vaktmestertjenester til kostpris fra høsten 2007. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Redegjørelse for status brukervalg april 2007 tas til orientering.  
2. Bydel Østensjø tilbyr tilleggstjenester i form av storrengjøring og enklere 

vaktmestertjenester til kostpris fra høsten 2007. 
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 Sak 77 /07  Informasjonsmøte til brukere om bydelens tilsynsutvalg 
for hjemmetjenester 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
• Det tas ut et tilfeldig utvalg brukere av hjemmetjenester, som inviteres til et møte hvor 

tilsynsutvalget presenterer seg. Tilsynets tilgjengelighet, arbeidsutførelse, og informasjon 
om tilbudet er tema for møtet.  Det holdes slike møter i henholdsvis Bøler, Oppsal, og 
Manglerud området. 

• Administrasjonen bistår organiseringen og gjennomføringen av møtet 
• Tidspunkt for møtet avventer bystyrets behandling av sak om tilsynsutvalg for 

hjemmebaserte tjenester 
 
Omsorgskomiteen (OMK)hadde følgende forslag til vedtak:  
Alle brukere av hjemmetjenester inviteres til et møte hvor tilsynsutvalget presenterer seg. 
Tilsynets tilgjengelighet, arbeidsutførelse og informasjon om tilbudet er tema for møtet. 
Administrasjonen presenterer seg. Det holdes slike møter i henholdsvis Bøler, Oppsal og 
Manglerud området. 
 
Votering 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, første kulepunkt, ble trukket. 
 
Det ble først votert over OMKs forslag til vedtak.  
Votering enstemmig. 
 
Deretter ble det votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, andre og tredje kulepunkt. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Alle brukere av hjemmetjenester inviteres til et møte hvor tilsynsutvalget presenterer 
seg. Tilsynets tilgjengelighet, arbeidsutførelse og informasjon om tilbudet er tema for 
møtet. Administrasjonen presenterer seg. Det holdes slike møter i henholdsvis Bøler, 
Oppsal og Manglerud området. 

2. Administrasjonen bistår organiseringen og gjennomføringen av møtet 
3. Tidspunkt for møtet avventer bystyrets behandling av sak om tilsynsutvalg for 

hjemmebaserte tjenester. 
 
 

 Sak 78 /07  Rapporter fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet 
10.05.2007 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tilsynsutvalgets rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet den 10.05.2007 med 
sykehjemsetatens kommentarer, tas til orientering.   
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
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Vedtak 
Tilsynsutvalgets rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet den 10.05.2007 med 
sykehjemsetatens kommentarer, tas til orientering.   
 
 

 Sak 79 /07  Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet 
27.03.2007 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tilsynsutvalgets rapport fra uanmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet den 27.03.2007 med 
bydelsdirektørens og sykehjemsetatens kommentarer, tas til orientering.   
 
Omsorgskomiteen (OMK) hadde følgende forslag til vedtak: 
Omsorgskomiteen ber administrasjonen purre på redegjørelsen om brannsikring ved 
Oppsalhjemmet. I tillegg undersøke om det er hengt til oppslag ajourførte oversikter over 
medlemmer/varamedlemmer i tilsynsutvalget ved Oppsalhjemmet. 
 
Eldrerådet hadde følgende forslag til vedtak:  

- Eldrerådet er ikke fornøyd med at det ikke er gitt et skriftlig konsentrat av 
brannsikkerheten. 

- Eldrerådet ber administrasjonen følge opp om Oppsalhjemmet har hengt opp plakat 
om tilsynsutvalg. 

 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak.  
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over omsorgskomiteens forslag til vedtak.  
Votering enstemmig 
 
Til slutt ble det votert over eldrerådets forslag til vedtak 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak:  

1. Tilsynsutvalgets rapport fra uanmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet den 27.03.2007 med 
bydelsdirektørens og sykehjemsetatens kommentarer, tas til orientering. 

2. Bydelsutvalget ber administrasjonen purre på redegjørelsen om brannsikring ved 
Oppsalhjemmet. I tillegg undersøke om det er hengt til oppslag ajourførte oversikter 
over medlemmer/varamedlemmer i tilsynsutvalget ved Oppsalhjemmet. 

3. - Bydelsutvalget er ikke fornøyd med at det ikke er gitt et skriftlig konsentrat av 
brannsikkerheten. 
- Bydelsutvalget ber administrasjonen følge opp om Oppsalhjemmet har hengt opp 
plakat om tilsynsutvalg. 
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Sak 80 /07  Samarbeid mellom kirke og bydel for å skape et mer 
inkluderende samfunn 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1 Bydelsutvalget slutter seg til videreføring av samarbeidsprosjektet mellom kirke og bydel 

som skissert ovenfor. 
 
2 Evaluering av prosjektet legges fram for bydelsutvalget våren 2008. 
 
BMK hadde følgende forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget slutter seg til en videreføring av samarbeidsprosjektet mellom kirke og bydel 
som skissert ovenfor. Bydelsutvalget ber likevel om å få seg forelagt eventuelle konkretiserte 
tiltak før igangsetting for å vurdere tiltakenes hensiktsmessighet og den formelle 
ansvarsfordeling mellom bydelen og kirken. 
 
Votering 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 1, ble satt opp mot BMKs forslag til vedtak. 
 
Votering 
BMKs forslag ble vedtatt med følgende stemmegivning: 13 stemmer for (6 Ap, 2 SV, 2 H, 3 
Frp) og 1 stemme mot (Inger Haagaas, H). 
 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 2. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget slutter seg til en videreføring av samarbeidsprosjektet mellom kirke og 
bydel som skissert ovenfor. Bydelsutvalget ber likevel om å få seg forelagt eventuelle 
konkretiserte tiltak før igangsetting for å vurdere tiltakenes hensiktsmessighet og den 
formelle ansvarsfordeling mellom bydelen og kirken. 

2. Evaluering av prosjektet legges fram for bydelsutvalget våren 2008. 
 
 

 Sak 81 /07  Barneverntjenesten - forslag til mal for rapportering til 
bydelsutvalget 

 
Bydelsdirektør, Tove Stien, orienterte om bakgrunnen for saken. 
Avd.sjef oppvekst og fritid, Borgny Arthur, orienterte om status i barnevernet. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget slutter seg til framlagte opplegg for månedlig rapportering om 
bydelens barneverntjeneste ut inneværende år, med de parametere som er omtalt i 
saksframlegget. 

2. Bydelsutvalget forutsetter at rapportering skjer med virkning fra august 2007, slik at 
første rapport framlegges til bydelsutvalgets møte i september 2007. 

 
Arbeiderpartiet og SV v/Per Nygaard (SV) hadde følgende tilleggsforslag til punkt 1: 
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Bydelsutvalget er bekymret for situasjonen i barnevernet i kjølevannet av den rettskonflikt 
som bydelen har hatt med barnevernsleder. Det er helt sentralt at barnevernstjenesten i 
bydelen fungerer så godt som mulig, og vi ber om at administrasjonen søker byrådet om 
økonomisk og eventuelt annen støtte for å få tjenesten til å fungere etter intensjonene så hurtig 
som mulig. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 1. 
Votering enstemmig.  
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslag fra Arbeiderpartiet og SV. 
Votering enstemmig 
 
Til slutt ble det votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 2. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget slutter seg til framlagte opplegg for månedlig rapportering om 
bydelens barneverntjeneste ut inneværende år, med de parametere som er omtalt i 
saksframlegget. 
 

2. Bydelsutvalget forutsetter at rapportering skjer med virkning fra august 2007, slik at 
første rapport framlegges til bydelsutvalgets møte i september 2007. 
 

3. Bydelsutvalget er bekymret for situasjonen i barnevernet i kjølevannet av den 
rettskonflikt som bydelen har hatt med barnevernsleder. Det er helt sentralt at 
barnevernstjenesten i bydelen fungerer så godt som mulig, og vi ber om at 
administrasjonen søker byrådet om økonomisk og eventuelt annen støtte for å få 
tjenesten til å fungere etter intensjonene så hurtig som mulig. 

 
 

 Sak 82 /07  Årsmelding 2006, Bøler seniorsenter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsmelding 2006 fra Bøler seniorsenter tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar årsmelding 2006 fra Bøler seniorsenter tas til orientering. 
 
 

 Sak 83 /07  Vedtekter i tilknytning til søknad om barnehageplass 
 
Forslag til vedtak fra oppvekstkomiteen v/Ragnhild Jacobsen 
Tekst til brev fra bydelsutvalget i Østensjø bydel til bystyret og byrådet, ang regler knyttet til 
søknad om barnehageplass 
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Medlemmer av bydelsutvalget i Østensjø bydel har fått henvendelser fra foreldre som er 
kritiske til regelverket knyttet til søknad om barnehageplass. Mange ønsker at det skal være 
mulig å søke om plass i alle kommunale barnehager i bydelen. Dette er også omtalt i avisen 
Aften tidligere i år der foreldre gir utrykk for stor frustrasjon i forhold til dette regelverket.  
 
Før bydelsreformen for fire år siden var det lov å søke om plass ved alle barnehagene i den 
enkelte bydel. Man kunne først liste opp de barnehagene man ønsket og til slutt skrive at man 
ønsket plass i hvilken som helst barnehage. Fordelen med et slikt system er opplagt, nemlig at 
om man ønsker det vil man kunne trekkes ut til alle ledige plasser i bydelen. Etter 
bydelsreformen ble det ikke lenger mulig å søke alle barnehager i bydelen, man kan kun søke 
på syv ulike barnehager. Dette fører til at man bør være taktisk når man søker. Hvilke 
barnehager har vanligvis lave søkertall? Hvilke barnehager er store og har mange plasser? 
Hva er anslått antall ledige plasser i de ulike barnehagene osv. Enkelte foreldre har henvendt 
seg til opptaksansvarlig og sagt at de kjenner til at det er ledige plasser ved en barnehage, men 
får ikke vurderes til disse plassene hvis de ikke har søkt denne barnehagen i hovedopptaket. 
Det oppleves som frustrerende å være villig til å ta en plass hvor som helst i bydelen, også 
langt fra der en bor, men ikke ha mulighet til å søke på alle plasser. 
 
Dette er ikke god service overfor innbyggerne i Oslo kommune. Vi ønsker å kunne gi alle som 
ønsker det muligheten til å søke plass i alle kommunale barnehager og ber om at bystyret 
endrer vedtektene knyttet til søknad om opptak i kommunale barnehager i Oslo. 
 
Votering 
Det ble votert over forslag til vedtak fra oppvekstkomiteen 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Tekst til brev fra bydelsutvalget i Østensjø bydel til bystyret og byrådet, ang regler knyttet til 
søknad om barnehageplass 
 
Medlemmer av bydelsutvalget i Østensjø bydel har fått henvendelser fra foreldre som er 
kritiske til regelverket knyttet til søknad om barnehageplass. Mange ønsker at det skal være 
mulig å søke om plass i alle kommunale barnehager i bydelen. Dette er også omtalt i avisen 
Aften tidligere i år der foreldre gir utrykk for stor frustrasjon i forhold til dette regelverket.  
 
Før bydelsreformen for fire år siden var det lov å søke om plass ved alle barnehagene i den 
enkelte bydel. Man kunne først liste opp de barnehagene man ønsket og til slutt skrive at man 
ønsket plass i hvilken som helst barnehage. Fordelen med et slikt system er opplagt, nemlig at 
om man ønsker det vil man kunne trekkes ut til alle ledige plasser i bydelen. Etter 
bydelsreformen ble det ikke lenger mulig å søke alle barnehager i bydelen, man kan kun søke 
på syv ulike barnehager. Dette fører til at man bør være taktisk når man søker. Hvilke 
barnehager har vanligvis lave søkertall? Hvilke barnehager er store og har mange plasser? 
Hva er anslått antall ledige plasser i de ulike barnehagene osv. Enkelte foreldre har henvendt 
seg til opptaksansvarlig og sagt at de kjenner til at det er ledige plasser ved en barnehage, men 
får ikke vurderes til disse plassene hvis de ikke har søkt denne barnehagen i hovedopptaket. 
Det oppleves som frustrerende å være villig til å ta en plass hvor som helst i bydelen, også 
langt fra der en bor, men ikke ha mulighet til å søke på alle plasser. 
 
Dette er ikke god service overfor innbyggerne i Oslo kommune. Vi ønsker å kunne gi alle som 
ønsker det muligheten til å søke plass i alle kommunale barnehager og ber om at bystyret 
endrer vedtektene knyttet til søknad om opptak i kommunale barnehager i Oslo. 
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Eventuelt 
Arnfinn Aabø (A) orienterte om følgende:  
 

- Kulturdepartementet har satt av 10 mill. kr. til ”Den kulturelle spaserstokk” som kommunene 
kan søk om midler fra til kultur for eldre. Arbeiderpartiet tok initiativ overfor 
bydelsadministrasjon, kulturutvalget (Kulturbydel Østensjø), Deichmanske bibliotek Oppsal 
filial og Manglerud eldresenter for å utarbeide forslag til aktiviteter som det kunne søkes 
midler til. Resultatet ble et samarbeid som totalt vil bli 13 arrangementer av div. slag for eldre. 
Søknad er send og blir avgjort av departementet i august. 

 
- Det er ønskelig med fyldig rapport fra administrasjonen om bydelsdagene. 

 
- Demensforeningen har møte 28.08. BU er invitert. 
 
- Miljøforum 23.08. BU oppfordres til å stille på møtet. 

 
- Uke 25: kulturuke med diverse arrangementer ved Abildsø bo- og rehabiliteringssenter. 

 
- Ny rapport fra Miljøprosjektet Ljanselva foreligger. 

 
 
 
 
 
 
Bydel Østensjø, 02.07.2007 
 
 
 
Arnfinn Aabø        Therese Kloumann Lundstedt  
BU-leder       BU-sekretær 
 


